
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Θεσσαλονίκη, 12/01/2024 
 
Των: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, 

Βουλευτή Β3' Νότιου Τομέα Αθηνών 
Κοτίδη Βασιλείου, Βουλευτή Νομού Ημαθίας 

 
ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Πολιτισμού 
 
ΘΕΜΑ:  «Παραποίηση θρησκευτικού συμβόλου της 

Μακεδονικής Δυναστείας» 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Ο πρωθυπουργός, κ. Κυριάκος Μητσοτάκης, στις 5-1-2024 εγκαινίασε 
το αναστηλωμένο Ανάκτορο των αρχαίων Αιγών, τον «Παρθενώνα της 
Μακεδονίας» σε μια λαμπρή τελετή. Στην ομιλία του τόνισε ότι τόσο το 
Ανάκτορο όσο και τα εκθέματα του Πολυκεντρικού Μουσείου 
αποδεικνύουν τη διαχρονική Ελληνικότητα των Μακεδόνων σε πείσμα 
των άσπονδων γειτόνων μας που προσπαθούν να καπηλευτούν τη 
μακραίωνη ιστορία τους. Παρατηρούμε όμως, εδώ και χρόνια, στην 
πρόσοψη του κεντρικού κτιρίου του Πολυκεντρικού Μουσείου την 
ύπαρξη ενός τουλάχιστον αμφιλεγόμενου όσο και περίεργου συμβόλου, 
ενός οκτάκτινου αστεριού της Βεργίνας. Το ίδιο οκτάκτινο αστέρι όλως 
περιέργως αποτελεί σήμα της Εφορείας Αρχαιοτήτων Ημαθίας, καθώς 
και του διαδικτυακού τόπου του Πολυκεντρικού Μουσείου Αιγών. 
Ιστορικά το δεκαεξάκτινο αστέρι ή ήλιος της Βεργίνας αποτελεί σύμβολο 
των Αργεαδών Βασιλέων της Μακεδονίας, όπως άλλωστε αυτό 
αποτυπώνεται στη χρυσή λάρνακα του Φιλίππου Β΄, Βασιλέα των 
Μακεδόνων. Οι τέσσερις ακτίνες συμβολίζουν τα στοιχεία της φύσης (Γη 
- Θάλασσα - Φωτιά - Αέρας) και οι υπόλοιπες δώδεκα τους δώδεκα 
Ολύμπιους Θεούς. Το υπάρχον οκτάκτινο αστέρι δε συμβολίζει τίποτα 
και αποτελεί παραχάραξη του πιο ισχυρού θρησκευτικού συμβόλου των 
Μακεδόνων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 

1. Γιατί δε χρησιμοποιήθηκε στην πρόσοψη του κεντρικού κτιρίου του 
Πολυκεντρικού Μουσείου των Αιγών το αυθεντικό μακεδονικό 
δεκαεξάκτινο σύμβολο; 

2. Γιατί αποτελεί σήμα της Εφορείας Αρχαιοτήτων Ημαθίας, καθώς και 
του διαδικτυακού τόπου του Πολυκεντρικού Μουσείου Αιγών το 
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οκτάκτινο αστέρι; 

3. Τι συμβολίζει το οκτάκτινο αστέρι, καθώς, όσο και αν 
προσπαθήσαμε, δε βρήκαμε κάποια εξήγηση; 

4. Ποιος ο λόγος της παραποίησης ενός ιστορικού θρησκευτικού 
συμβόλου 2.500 ετών; Υπάρχει κάτι που δεν έχουν πει; Άραγε, υπάρχει 
κάποια δέσμευση απέναντι στους αυτοαποκαλούμενους «Μακεδόνες» 
του γειτονικού μας κράτους; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΚΟΤΙΔΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 




